
Міністерство освіти і науки України 
 

ОДЕСЬКА НАЦІОНАЛЬНА АКАДЕМІЯ ХАРЧОВИХ ТЕХНОЛОГІЙ 
 

ПРОТОКОЛ № 2 

засідання вченої ради факультету КСтаА 

від «27» серпня 2020 р. 

 

 

ПРИСУТНІ: проф. Ліщенко Н.В., проф. Сергеєва О.Є., проф. Кирилов В.Х., 

проф. Монтік П.М., доц. Світий І.М., доц. Галіулін А.А., доц. Левінський 

В.М., доц. Єгоров В.Б., доц. Вітюк А.В., доц. Аванесьянц А.Г., зав. лаб. 

Шевченко Л.М., інж. Яценко Г.О., студ. Коваль П.Є., студ. Глушко С.О.; ст. 

викл. Дубна С.М.  

 

Порядок денний: 

 

1. Про обрання за конкурсом завідувача кафедри фізико-математичних 

наук (таємне голосування). 

Доповідач Світий І.М. 

2. Про обрання за конкурсом старшого викладача кафедри автоматизації 

технологічних процесів і робототехнічних систем (таємне 

голосування). 

Доповідач Світий І.М. 

3. Різне. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: про обрання за конкурсом завідувача кафедри фізико-

математичних наук (таємне голосування). 

 

ВИСТУПИЛИ: голова Вченої ради факультету Світий І.М., який зазначив, 

що оголошено конкурс на заміщення вакантної посади завідувача кафедри 

фізико-математичних наук. Подано документи на участь у конкурсі Сергеєвої 

Олександри Євгенівни. Оголошено результати рішення кафедри  з даного 

питання. 

В.о. завідувача кафедри фізико-математичних наук, д.т.н., проф. Сергеєва 

Олександра Євгенівна звітувала про науково-дослідну, навчально-методичну, 

виховну, організаційну та суспільну роботу у зв’язку з обранням за 

конкурсом на посаду завідувача кафедри фізико-математичних наук. 

 Запитань до Сергеєвої О.Є. не надійшло. 

Проф. Кирилов В.Х. звернувся з пропозицією включити вище 

зазначену кандидатуру до бюлетенів для таємного голосування. 

Проф. Монтік П.М. запропонував обрати лічильну комісію в складі: 

інж. Яценко Г.О., студ. Коваль П.Є. Одноголосно обрано лічильну комісію в 



складі: інж. Яценко Г.О., студ. Коваль П.Є. 

Оголошено перерву для проведення таємного голосування. 

УХВАЛИЛИ: на підставі результатів таємного голосування: за – 14, 

проти – немає, недійсних бюлетенів – немає, рекомендувати керівництву 

академії кандидатуру Сергеєвої Олександри Євгенівни на посаду завідувача 

кафедри фізико-математичних наук. 

 

2. СЛУХАЛИ: про обрання за конкурсом старшого викладача кафедри 

автоматизації технологічних процесів і робототехнічних систем. 

 

ВИСТУПИЛИ: голова Вченої ради факультету Світий І.М., який зазначив, 

що оголошено конкурс на заміщення вакантної посади старшого викладача 

кафедри  автоматизації технологічних процесів і робототехнічних систем. 

Подано документи на участь у конкурсі Дубни Сергія Михайловича. 

Оголошено результати рішення кафедри з даного питання. 

Прослухали звіт про науково-дослідну, навчально-методичну, виховну, 

організаційну та суспільну роботу Дубни Сергія Михайловича у зв’язку з 

обранням за конкурсом на посаду старшого викладача кафедри автоматизації 

технологічних процесів і робототехнічних систем. 

Доцент Галіулін А.А. звернувся з пропозицією включити вище 

зазначену кандидатуру до бюлетенів для таємного голосування. 

Оголошено перерву для проведення таємного голосування. 

 

УХВАЛИЛИ: на підставі результатів таємного голосування 

за – 14, проти – немає, недійсних бюлетенів – немає, рекомендувати 

керівництву академії кандидатуру Дубни Сергія Михайловича на 

продовження контракту на посаді старшого викладача кафедри автоматизації 

технологічних процесів і робототехнічних систем. 

 

3. СЛУХАЛИ: різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: голова Вченої ради факультету Світий І.М., який повідомив 

ситуацію  набору абітурієнтів на перші курси академії та інших ВНЗ міста. 

Він зазначив, що, оскільки контракт значно підвищився і став більшим в 

порівнянні з деякими іншими ВНЗ, то частину абітурієнтів було втрачено. 

Але відмічається також деяке покращення ситуації на деяких спеціальностях: 

на 151 спеціальність було подано 176 заяв, на 141 – 53; відповідно отримано 

14 і 8 бюджетних місць. 151 спеціальність першим пріоритетом вибрали 20 

осіб, 141 – 5; відповідно 11 і 3 абітурієнта одразу надали оригінали 

документів. 

Введення ЗНО для молодших спеціалістів теж не сприяло вступній 

кампанії цього року. 

З магістрами ситуація значно гірша – деякі провалили вступний 

екзамен з англійської мови, а деякі просто не пішли його здавати. 

 



УХВАЛИЛИ: залучити як можна більшу кількість студентів і викладачів 

факультету до профорієнтаційних заходів. Стимулювати вивчення 

англійської мови, як студентами, так і викладачами академії. 

 

Голова Вченої ради факультету КСтаА    І.М. Світий 

 

Секретар Вченої ради факультету КСтаА    А.В. Вітюк 


